
Fra: rune ratdal (runerat@hotmail.com) 
Sendt:27. oktober 2014 19:09:22
Til: runerat@hotmail.com 

Hei Trond! 
Vi hadde avtale om å holde kontakten i forbindelse med flytting av lysthus, etter siste 
telefonsamtale. Vet du kjenner historien menn..
 Siden det ble endelig bestemt at lysthus måtte flyttes har jeg/vi holdt kontakt via telefon, mail 
eller oppmøte hos dere. Føler vi har jobbet sammen og at jeg på ingen måte har vist motvilje til 
det som er vedtatt. Jeg ønsket å få gjort denne jobben med flytting av lysthuset iløpet 
sommeren, da vi bor iTronheim og har begrenset med tid ellers. Sommerplanene til familien ble 
også planlagt deretter. Vi startet i god tid med denne planleggingen. Første nabovarsel for ny 
plassering av lysthus ble vel levert i april/mai. Dette ble som kjent påklaget av grunneier, jeg fikk 
besøk av deg og utarbeidet nytt nabovarsel, ca mai. Dette ble pånytt påklaget. Endelig 
godkjenning kom fra kommunen i august/september. Da var ferietid over uten at jeg kunne sette 
igang grunnarbeid som er nødvendig før flytting kan skje. 
I nabovarselsvar fra Tyrhaug kommer det også sterke hentydninger om at vi "stenger" oss inne 
med denne plasseringen, at vi ikke lenger kan kjøre frem til vår egen gårdsplass/hytte??.. som vi 
alltid har gjort. I godkjenning fra kommunen står det også :"Imidlertid har tiltakshaver en 
parkeringsplass ved veien , og det skal normalt ikke være nødvendig å kjøre fram til hyttedøra". 
Dette blir vanskelig får oss å godta(også med tanke på hitorikken i dette hyttefeltet), vi har bl.a 
elbil som gjør det nødvendig å kjøre frem til hyttedøra. Og ellers er dette selvfølgelig det mest 
praktiske for oss. 
(Har kommunen tatt med i vurderingen at Kraftlaget flyttet høyspendtmasene ca 2 meter 
nordover og dermed også veien ned til min hytte før D. Tyrhaug ble ny grunneier??) 
Dette gjør at vi vurderer å trekke plassering noe lenger sør-øst slik at vi IKKE stenger oss inne for 
bruk av veien ned til hytta.
 Etter godkjenning av ny plassering, har ikke jeg tenkt eller hatt tid til å ta tak i dette. Da det står i 
brevet at arbeidet må være igangsatt innen 3 år. Men etter mail og telefonsamtale nå i oktober 
ble jeg gjort oppmerksom på at dette måtte sees i samenheng med tidligere vedtak(?). (Det vil si 

jeg hadde begynt å flytte noe stein/masse i høst før jeg snakket med deg). 
Nå er det November og jeg har prøvd å se på egen tidsplan men, ser at jeg ikke har mulighet til å 
få dette gjort nå før det blir vinter. Jeg kommer selvfølig til å fortsette påbegynt arbeid når det lar 
seg gjøre.
Håper på fortsatt godt sammarbeid og forståelse.

Mvh Rune Ratdal

From: Trond.Langseth@bjugn.kommune.no
To: runerat@hotmail.com
Subject: Flytting av lysthus
Date: Tue, 14 Oct 2014 12:07:10 +0000

Hei!

Har fått spørsmål om hvorfor lysthuset/grillhytta ikke er flyttet, når det foreligger et pålegg om 
fjerning, og at ny plassering er godkjent. 
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Vi håper at du får til å flytte lysthuset i løpet av nærmeste framtid, så vi slipper å iverksette ny 
ulovlighetsoppfølging. 

Ber om tilbakemelding. 

Med vennlig hilsen
Trond Langseth
Bjugn kommune, arealbruk
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